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Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  
 
 

Dato: 20/1 2025 
Tidspunkt: kl. 17-19 
Mødeleder: No/Julie 
 

Deltagere: No, Kira, Lea, Anita, Katrine, Anne, Julie, Andrea (8.q), As-
ger (8.z), Lila, Filip, Sune, Gitte, Kaspar 
 
Fraværende: Afbud fra Filip 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den og referat (B) 

 
17.00 

Dagsorden og referat blev godkendt.  

2. Nyt fra elevrådet (O) 
Asger/Andrea 

 
17.05 
 

Skolens fejebakker virker ikke altid. De er 
rustne. Der er ønske om nye fejebakker – 
gerne lange, så man kan stå op. 
Vild med Vilje – der er opbakning fra elevrå-
det. Det skal aftales, om det er elevrådet el-
ler en enkelt klasse. Skolen vil gå videre 
med det sammen med elevrådet. 
EAT skolemad: De ældre elever synes ikke 
altid, der er nok mad i bakkerne. Det fore-
slås, at der købes ekstra ind af fx pasta/kar-
tofler, så de ældre elever kan få lidt mere. 
Sune gjorde opmærksom på, at det ikke er 
skolen, der administrerer EAT, men skolen 
vil gerne sige det videre til EAT. 

 

3. Status, økonomi, skoleind-
skrivning 2025/2026, 
KKFO, Folkeskolens nye 
kvalitetsprogram, feature-
uge 2025 (O)  
Sune 
 

 
17.15 
 

Ferieplan: Skolen foreslår, at skolen holder 
åbent på kommunalvalgdagen og til gen-
gæld er lukket den 23. december. 
Der blev diskuteret muligheden for en sko-
lelørdag. Første mulighed blev vedtaget. 
 
Henvendelse vedr. mobilpolitik: En forælder 
er utilfreds med, at eleverne ikke længer 
må få deres mobil i den store pause. Besty-
relsen bakker fortsat op om mobilpolitikken. 
 
Folkeskolens Kvalitetsprogram: Sune for-
talte om nogle af de nye regler/tiltag. Nogle 
træder i kraft fra dette halvår, mens andre 
er fra næste skoleår. 
 
Bestyrelsen spurgte ind til nogle af ændrin-
gerne. 
 
Økonomi: Samlet set kommer skolen ud 
med et overskud på ca. 400.000.  
 
Skoleindskrivning: Der er stort optag 76 ele-
ver er indskrevet fra eget område. Mange 
uden for området har ønsket skolen, men 
der ser ikke ud til, at der bliver plads til 
dem, da skolen skal ned på 24 elever i klas-
serne førend vi må tage elever udefra ind. 
Skolen må ikke oprette en fjerde børneha-
veklasse. 
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Featureuge: Uge 6 hvor eleverne er blandet 
på tværs af årgange i 13 værksteder/grup-
per. Borgmesteren kommer torsdag til 
Åbent Hus hvor alle forældre også er invite-
rede. Skolen opfordres til at melde tids-
punktet ud snarest muligt. 
 
KKFO: Tilsynsrapporten er superflot. Man 
skal vedligeholde den gode standard. 
 
Teknisk ejendomsleder: Dan går på pen-
sion til foråret og hans stilling slås op. 

4. Opsamling og videre ar-
bejde med trivselsforæl-
dremødet d. 29/10 (DB) 
Julie/No 
 

 
17.30 

Formandskabet har overvejet, om man med 
fordel kan slå trivselsforældremødet og års-
mødet sammen, da fremmødet ofte er be-
grænset. På den måde kan bestyrelsen 
bruge sine kræfter andetsteds. 
Der var opbakning til dette. Der skal dog 
være en opmærksomhed på, hvordan nye 
børnehaveklasse-forældre kan hjælpes i 
gang med rollen. Det blev foreslået, da to 
fra bestyrelsen holder et ”minimøde” med 
dem, og hjælper dem i gang med at plan-
lægge. Det tages op igen, når stormødet 
har været afholdt. 
 
I udskolingsgruppen var der en række for-
slag til, hvordan man kan styrke forældre-
gruppens relationer og kendskab til hinan-
den, når klasserne blandes til 7. klasse. Der 
blev også drøftet inddragelse af eleverne i 
trivselsaktiviteter. Det kunne være godt, 
hvis kendskabet kommer tidligere. På mø-
det blev konkret foreslået, at eleverne la-
vede mad og lavede bordplan for foræl-
drene, som så kom og spiste. 
Det ville være godt, hvis skolen faciliterer 
noget socialt. Skolen har en plan herfor, 
men det kunne måske give mening, at 
kigge på hvordan det konkret føres ud i li-
vet. 
 
Blandt forældrene i indskoling og mellemtrin 
var der fokus på fravær og hvordan man 
kan have en mere følelsesmæssig tilgang til 
skolefravær.  

 

5. Spisning  17.50   

6. Mangfoldige børnefælles-
skaber og budget 2025 
(OD) 
Julie/No/Sune 
 

18.05 (Se vedhæftede bilag) 
Sune gennemgik kort nogle af hovedpunk-
terne, bl.a. overgangspædagog, ledelse, 
co-teaching, BUF-flex. Det blev drøftet og 
bestyrelsen kom med input.  
 
Sune gennemgik kort budgettet.  

 

7. Årsmødet 2025 og elev-
trivsel 
Julie/No 
 

18.30 Man er velkommen til at skrive til Sune, hvis 
man har et forslag. Der blev bl.a. drøftet 
mangfoldige børnefællesskaber. Ledelsen 
vil undersøge, om der findes noget i forvalt-
ningen. 
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8. Evt. 18.55   

9. Tak for i dag 19.00   

10.     

11.     

12.     

     

No Kampmann/Julie Bjerregård/Sune Schnack Rasmussen 


